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PROTOKÓŁ  Nr XX/2013 

SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 
z dnia 16 maja  2013 roku 

 
 odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach, pod przewodnictwem 

Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
00 

, a zakończono o godz. 11
30 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji: 

 

1. Bazylewski Krzysztof   8. Oliwniak Agnieszka 

2. Derehajło Teresa               9. Piotrowska Krystyna 

3. Góralczyk Eugeniusz             10. Rzepniewski Paweł 

4. Jakimiuk Anatol    11. Roszkowski Tomasz 

5. Jakubowski Karol               12. Tuszewicki Eugeniusz 

6. Lasecka Danuta    13. Wietoszko Wiesława Teresa 

7. Korniluk Andrzej                                       14. Zienczuk Leszek 

                                                                        

Nieobecni Radni: Radziwił Agnieszka 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

4.   Sołtysi wsi 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad  

XX Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny radni 

otrzymali na piśmie w terminie ustawowym. W dniu wczorajszym i dzisiejszym radnym 

doręczono projekty uchwał w sprawie: międzygminnego porozumienia dotyczącego 

rekultywacji składowisk odpadów, emisji obligacji, udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu dotyczący drogi Nurzec- Szeszyły 1745B i drogi od granicy 

powiatu- Sielc 1704B, zmian do budżetu gminy, wprowadzenia zmian do WPF na 2013 

rok. Projekty uchwał były omówione na posiedzeniu Komisji Rady. Zapytał czy ktoś ma   

pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie  proponowany porządek, który został przyjęty jednogłośnie: 

 

1. Otwarcie sesji  

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji 

3. Przyjęcie protokołu obrad  XIX Sesji Rady Gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie międzygminnego porozumienia dotyczącego 

rekultywacji składowisk odpadów 

5. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

(Nurzec- Szeszyły 1745B) 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Bielskiego 

(od granicy powiatu- Sielc 1704B) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na 2013 rok 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2013 rok 

10. Informacja dotycząca działalności Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych za rok 2012 

11. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał 

Rady 

12. Sprawy różne 

13. Interpelacje i zapytania radnych 

14. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

15. Zamknięcie obrad sesji 

 

 
Ad pkt 3.  

 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z XIX Sesji był wyłożony do wglądu na 

7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji. Zapytał czy są  jakieś uwagi lub 

pytania. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie  przyjęcie protokołu 

z obrad XIX Sesji Rady Gminy „za” – oddano 14 głosów /przyjęto jednogłośnie/ . 

 

Ad pkt 4 

 

Pan Wójt Stanisław Derehajło szczegółowo przedstawił projekt uchwały odnośnie zawarcia 

porozumienia międzygminnego dotyczącego wspólnej realizacji zadania polegającego na 

rekultywacji składowisk odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne. Gminą wiodącą jest 

Gmina Sokoły powiat Wysoki Mazowiecki. Do porozumienia przystępuje 9 gmin: Gmina 

Boćki, Filipów, Kulesze Kościelne, Krypno, Nowogród, Radziłów, Rajgród, Zbójna i Gmina 

Sokoły. Składamy wniosek do Funduszu Ochrony Środowiska. Dofinansowanie z Unii 

Europejskiej wynosi 85%, zaś wkład własny Gminy 15%. Koszty poszczególnych gmin 

przedstawiają się następująco:  

- Gmina Boćki środki własne 84 297,22 zł dofinansowanie w kwocie 561 981,48 zł, 

- Gmina Filipów środki własne 98 078,90 zł dofinansowanie w kwocie 653 859,32 zł, 

- Gmina Kulesze Kościelne środki własne 42 370,97 zł dofinansowanie w kwocie 282 473,13 

zł, 

- Gmina Krypno środki własne 72 329,33 zł dofinansowanie w kwocie 482 195,56 zł, 

- Gmina Nowogród środki własne 269 942,90 zł dofinansowanie w kwocie 1 799 619,35 zł, 

- Gmina Radziłów środki własne 143 065,55 zł dofinansowanie w kwocie 953 770,30 zł, 

- Gmina Rajgród środki własne 112 776,43 zł dofinansowanie w kwocie 751 842,84 zł, 

- Gmina Zbójna środki własne 8 632,98 zł dofinansowanie w kwocie 57 553,21, 

- Gmina Sokoły środki własne 46 133,25 zł dofinansowanie w kwocie 307 555,02zł. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania. 

Pani Radna Piotrowska Krystyna, zapytała jak będzie wyglądała teoretycznie cała procedura. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, poinformował, iż przystępujemy do porozumienia z 8 

gminami, jeśli dostaniemy dofinansowanie, organizujemy przetarg na wykonawcę zadania 

i przystępujemy do realizacji praktycznej rekultywacji wysypiska śmieci. 

Pani Piotrowska Krystyna zapytała czy jedna firma będzie wchodziła w realizację projektu 

czy kilka firm. 
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Pan Wójt poinformował, że w planach jest jedna firma jeśli zajdzie potrzeba 

zregionalizowania przedsięwzięcia można zadania podzielić na kilka firm. 

Sołtys Kolonii Andryjanki Chodowiec Andrzej, zapytał co z resztą wysypisk. Dlaczego 

wszystkich nie uporządkować.  

Pan Wójt zabrał głos, powiedział, iż wszystkie "dzikie" wysypiska będziemy starać się 

sukcesywnie zwozić na wysypisko przy cmentarzu, na dzień dzisiejszy nie wiem czy uda się 

wszystkie uprzątnąć. 

Sołtys Kolonii Andryjanki zaproponował żeby zwozić śmieci do innych gmin. 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi, iż żadna gmina się na to nie zgodzi. 

W dyskusji zabrała głos Pani Krystyna Piotrowska, jej zdaniem należy zebrać wszystko, 

ponieważ tu zbierzemy a gdzieś tam zostanie. Niech sołtysi i radni się zorganizują dopilnują 

aby z ich terenu były zabrane wszystkie śmieci. Wypadałoby przejechać się po terenie zrobić 

rozeznanie ile tych śmieci faktycznie jest. 

Głos zabrał Pan Sekretarz zrekultywować wysypisko musimy. Albo przystępujemy do 

porozumienia i mamy wsparcie albo robimy to we własnym zakresie wykładamy ponad 600 

tys. zł  jako samorząd. W przypadku przystąpienia do projektu nasz udział wynosi  tylko 15% 

kosztów, reszta pochodzi z funduszy Unii Europejskiej. Niecka jest duża i śmieci się 

z nielegalnych wysypisk zmieszczą, oczyścimy teren. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący przystąpił do głosowania projektów uchwał: Uchwała Nr XX/134/13 Rady 

Gminy Boćki z dnia 16 maja 2013 roku w sprawie międzygminnego porozumienia 

dotyczącego rekultywacji składowisk odpadów 

- podjęta większością głosów „za” – oddano 13 głosów;  „przeciw” – 0;  „wstrzymał się” - 1  

 
Ad pkt 5.  
 

Temat obligacji omówił szczegółowo Wójt Gminy. Chcemy wypuścić obligacje i budować 

drogi. Tegoroczna wiosna dała przekonanie, iż należy mieć pieniądze na przebudowy 

i remonty dróg. Obligacje są lepszą ideą niż kredyt. Kwota całościowa emisji to 3,5 mln zł. Z 

tego na rok 2013 będzie to 1 mln 700 tys. zł zaś w 2014 roku 1 mln 800 tys. zł. Firma Dragon 

Partners Warszawa przygotowała analizę wpływu emisji obligacji na WPF w Gminie Boćki. 

Jest to forma pożyczki odłożonej w czasie. Spłata nastąpi w ciągu 10 lat, można zrobić to 

wcześniej. Mając pieniądze z budżetu oraz z obligacji możemy rozmawiać o zwiększeniu puli 

na drogi powodziowe. 

Pani Radna Krystyna Piotrowska poprosiła o przybliżenie kosztów obsługi, ile będziemy 

musieli spłacić. 

Pan Wójt poinformował, że biorąc  kredyt już w następnym roku musimy spłacać odsetki 

w obligacjach zaś pieniądze, które trzeba byłoby zapłacić na odsetki kredytowe, możemy 

zainwestować w budowę dróg. Decyzja zależy od Radnych czy robimy drogi szybko i na 

większą skalę czy rozciągamy w czasie i odkładamy budowę. Mimo to musimy zapewnić 

przejezdność dróg, co za tym idzie ponosimy koszty dożwirowań dróg i innych prac 

remontowych. Obecnie ceny przetargowe firm są optymalne i wykonują to po kosztach. 

W dyskusji nad projektem głos zabrał sołtys wsi Piotrowo- Krzywokoły, zapytał ile procent 

płacimy na budowę drogi, jakie zadłużenie ma Gmina i ile będą nas kosztowały obligacje. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik, gmina jest zadłużona na 3 mln 202 tys. zł jest to 20%. 

Kosztów nikt nie przewidzi, zależy jakie banki się zgłoszą i jaka będzie ich oferta. WIBOR 6 

miesięczny jest lżejszy niż WIBOR 3 miesięczny kredytów komercyjnych. 

Głos zabrał Pan Sekretarz Stanisław Charyton, zwrócił uwagę, że obligacje spełniają funkcję 

kredytu, należy je później wykupić, zapłacić odsetki natomiast termin wykupu odłożony jest 
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w czasie, zgodnie z projektem uchwały wykup  pierwszej emisji następuje w 2017 roku a 

skończy się w roku 2022. 

Pan Wójt dodał iż gmina włączyła firmę Dragon Partners Warszawa, która dokonała 

szczegółowej analizy sytuacji finansowej Gminy i oceniła czy możemy i poradzimy sobie ze 

spłatą obligacji. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący przystąpił do głosowania projektów uchwał: Uchwała Nr XX/135/13 Rady 

Gminy Boćki z dnia 16 maja 2013 roku w sprawie emisji obligacji 

- podjęta większością głosów „za” – oddano 12 głosów;  „przeciw” – 1;  „wstrzymał się” - 1  

 
Ad pkt 6 i 7.  
 

Pan Wójt poinformował, iż zostały przygotowane projekty uchwał w sprawie pomocy 

finansowej dla Powiatu Bielskiego, gmina przewiduje 109 tys. zł na przebudowę drogi 

Nurzec - Szeszyły, zaś na modernizację drogi od granicy powiatu - Sielc 91 tys. zł. 

W dyskusji nad projektami uchwał głos zabrała Pani Piotrowska Krystyna i Wiesława 

Wietoszko zapytały jakie to są odcinki drogi i czy to już całkowity koszt udzielanej pomocy.  

Odpowiedzi udzielił Pan Przewodniczący Krzysztof Bazylewski nie było jeszcze przetargu, 

dodatkowych kosztów mamy nadzieję nie będzie. Droga Nurzec- Szeszyły to odcinek 

kilometrowy zaś Sielc ok. 800m. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przystąpił do głosowania projektów uchwał: Uchwała Nr XX/136/13 Rady 

Gminy Boćki z dnia 16 maja 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu na modernizację drogi powiatowej Nr 1745B Nurzec- Szeszyły 

- podjęta większością głosów „za” – oddano 12 głosów;  „przeciw” – 0;  „wstrzymał się” - 2  

 

Przewodniczący przystąpił do głosowania projektów uchwał, zasady te same co przy 

poprzednim odcinku drogi: Uchwała Nr XX/137/13 Rady Gminy Boćki z dnia 16 maja 2013 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na modernizację drogi 

powiatowej Nr 1704B od granicy powiatu - Sielc 

- podjęta większością głosów „za” – oddano 12 głosów;  „przeciw” – 0;  „wstrzymał się” - 2  

 

Ad pkt 8 i 9. 

 

Projekt uchwały dotyczący zmian budżetu na 2013 rok jak i projekt zmian do WPF 

szczegółowo omówiła Pani Skarbnik Gminy. Wprowadza się zmiany w planie wydatków 

budżetowych celem prawidłowej realizacji planowanych zadań.  

Zmiana planów dochodów budżetowych wynika z: 

- dochody zmniejsza się o 500 tys. zł tytułem planowanego zwrotu podatku VAT. Zwrot nie 

nastąpi w 2013 roku, 

- zwiększenia dochodów o kwotę 330 000 zł to planowana do otrzymania dotacja na remont 

dróg uszkodzonych wskutek klęsk żywiołowych (promesa została już otrzymana). 

Wydatki budżetowe zwiększono na: 

- zmniejszono dotację podmiotową dla GOK na poczet naprawy autobusu- 5 tys. zł, 

- zabezpieczono środki na zadania związane realizowane na podstawie porozumień 

(rekultywacja wysypiska śmiecie 10 tys. zł, dotacja celowa jako wkład finansowy partnera 

wspierającego), 

- zabezpieczono środki na pomoc finansową dla powiaty bielskiego - 200 tys. zł, 

- zwiększono wydatki na obsługę długu- 50 tys. zł, 
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- zabezpieczono środki na dokumentację dróg 150 tys. zł. 

 

Uchwała XX/138/13 kolumna 10 przedstawia spłatę zaciągniętych kredytów wraz z wykupem 

papierów wartościowych, które przedstawiają się następująco: 

- w roku 2017 jest to kwota  867 000,00 zł, 

- w roku 2018 jest to kwota  857 000,00zł, 

- w roku 2019 jest to kwota  600 000,00 zł, 

- w roku 2020 jest to kwota  600 000,00 zł, 

- w roku 2021 jest to kwota  650 000,00 zł, 

- w roku 2022 jest to kwota  650 000, 00 zł. 

 

Wynikła również sprawa odwołania od przetargu (wpłynął wniosek o unieważnienie 

przetargu). Przetarg dotyczył ofert na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

Pan Wójt poinformował iż w 2013 roku z obligacji wprowadzamy budowę dróg: Wandalin, 

Sielc- Siedlece, Kolonia Bodaczki - Bodaki oraz kompletujemy dokumentację na inne drogi. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący przystąpił do głosowania projektów uchwał: Uchwała Nr XX/138/13 Rady 

Gminy Boćki z dnia 16 maja 2013 roku w sprawie zmian w WPF Gminy Boćki na lata 2013- 

2016 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2013- 2022 

podjęta większością głosów „za” – oddano 13 głosów;  „przeciw” – 0;  „wstrzymał się” - 1 

 

Uchwała Nr XX/139/13 Rady Gminy Boćki z dnia 16 maja 2013 roku w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 3013 

podjęta większością głosów „za” – oddano 14 głosów;  „przeciw” – 0;  „wstrzymał się” - 0 

 

Ad pkt 10. 

 

Informację z działalności Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego za rok 2012  

zreferowała pani Wiesława Wietoszko. Informację z działalności Komisji ds. Promocji 

gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych za rok 2012 przeczytała Pani Lasecka Danuta. 

Jako ostatnią informację z działalności Komisji Rewizyjnej zreferował  przewodniczący 

Eugeniusz Tuszewicki. 

 

Ad pkt 11. 

 

Pan Wójt zdał relacje z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał rady 

gminy. 

Poinformowali iż wynikła sprawa odwołania od przetargu. Wpłynął wniosek o unieważnienie 

przetargu do Warszawy. Przetarg dotyczył ofert na budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków. Wybraliśmy trzecią ofertę, ponieważ była najbardziej realna cenowo. Wystąpiła 

duża rozbieżność cenowa. Dwie pierwsze oferty miały niską cenę. Najtańsze oferty nie 

dawały przesłanek do odpowiedniej realizacji budowy oczyszczalni. Odwołują się firmy, 

które zajęły pierwsze i drugie miejsce. Jeśli niesłusznie wybraliśmy firmę droższą wg ustaleń 

sądowych weźmiemy firmę tańszą. 

W dyskusji zabrała głos pani Wiesława Wietoszko, zapytała kiedy ruszą budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt będziemy starać się rozpocząć budowę jak najszybciej sprawa 

w Warszawie jest 21 maja, więc realizacja nastąpi gdzieś po tym terminie. 

Pan Leszek Zienczuk zapytał skąd jest ta trzecia firma. 
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Ponownie odpowiedzi udzielił Pan Wójt firma jest z Olsztyna wzięliśmy droższą firmę 

ponieważ stawiamy na dobrą jakość, aby niebyło nieporozumień że oczyszczalnie działają 

źle. Firma tańsza nie daje takiej gwarancji, ponadto zatrudnimy inspektora nadzoru żeby 

koordynował proces budowy. 

Sołtys wsi Piotrowo- Krzywokoły, zapytał co z różnicą, ponieważ ludzie wpłacali już 

pieniądze. 

Pani Skarbnik oznajmiła iż ta różnica wynika z tego, że część osób zrezygnowała. Przy 

założeniu na 4 mln było 350 użytkowników a teraz jest 200 dlatego nastąpiła zmiana kwoty.  

Po wyjaśnieniu sprawy sporządzimy  aneksu do umowy. 

Pan Wójt powiedział, że możliwość stworzyliśmy, dobrze że zebraliśmy pieniądze mamy 

jasność ile oczyszczalni powstanie. 

Sołtysi zapytali czy będzie jakiś harmonogram, gdzie prace będą wykonywane w pierwszej 

kolejności. 

Pan Wójt oznajmił, że tak. Jak będzie wykonawca ustalimy co i jak podamy do wiadomości 

publicznej w gminie na tablicy ogłoszeń i na stronie internetowej. 

 

Ad pkt 12 

 

Pan Wójt oznajmił iż w następnym tygodniu ogłosi przetarg odnośnie śmieci. Patrząc na inne 

gminy oferty są różne cenowo, kwestia dokonania wyboru, ile gmina będzie musiała dołożyć 

i kto zgłosi się do przetargu.  

Piotrowska Krystyna zapytała co z osobami, które nie złożyły deklaracji śmieciowej. 

Pan Wójt powiadomił, że w takich przypadkach trzeba będzie płacić 20 zł.  

 

Poinformowano również o spotkaniu w sprawie scalenia w poniedziałek 20 maja 2013 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach o godzinie 10
00

. 

 

Pan Sekretarz Stanisław Charyton poinformował o tym, iż sprawami związanymi ze zbiórką 

odpadów komunalnych -  śmieciami w gminie zajmuje się obecnie Monika Kruszewska. 

Opłat za śmieci należy dokonywać do końca miesiąca. Mieszkańcy muszą sami o tym 

pamiętać i dokonywać opłat bez dodatkowych wezwań. 

 

Sekretarz gminy poinformował, iż wpłynęło pismo z Sanepidu. Zgodnie z ustawą 

o bezpieczeństwie żywności i żywienia podmioty działające na rynku spożywczym 

prowadzące produkcję  pierwotną są zobowiązane zarejestrować swoją działalność poprzez 

złożenie wniosku  do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  w Bielsku 

Podlaskim.  Wnioski można otrzymać w Urzędzie Gminy lub bezpośredni w sanepidzie. 

 

Ad pkt 13 i 14 

 

1. Sołtys wsi Piotrowo - Krzywokoły powiedział, że na ostatniej sesji była uchwała odnośnie 

funduszu sołeckiego. Nie przyznano go sołtysom, dlaczego w innych gminach są a w naszej 

sołtysów o nic się nie pyta. 

Pan Wójt odpowiedział, kto weźmie odpowiedzialność za fundusz na swoją głowę i zapytał 

ilu obecnych sołtysów zechciałoby zająć się funduszem? Na tak odpowiedział 3 sołtysów. 

Radna Wiesława Wietoszko oznajmiła, że ona nie chce tych np. 8 tys. zł na fundusz a woli  

100 tys. zł przeznaczyć na drogę. Jest przeciwna  rozdrabnianiu pieniędzy, dlatego radni tak 

zadecydowali a nie inaczej. 

Pani Skarbnik poinformowała, że to nie jest taka prosta sprawa z funduszem, nie na wszystko 

może on być dowolnie przeznaczany, kto to będzie nadzorował, dochodzą zamówienia 
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publiczne. Pieniądze z budżetu zwraca się ale tylko kilka procent prawidłowo 

wydatkowanych. Pieniądze są rozdrabniane. 

2.Sołtys wsi Pasieka Pawlukiewicz Walenty, zapytał co w sprawie azbestu. Kiedy zbiórka 

eternitu. 

Odpowiedzi udzielił pan Wójt poinformował iż gmina dostała 50 tys. zł  zaś zapotrzebowanie 

jest znacznie większe na 100 tys. zł. Może pula zostanie zwiększona. Będziemy rozmawiać 

z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska w Białymstoku może coś dorzucą. W tym 

miesiącu podejmiemy decyzję czy wszystko robimy czy wybieramy. 

3. Sołtys wsi Krasna Wieś Kondraciuk Aleksander zapytał czy powodziówki są na gwarancji. 

Odpowiedzi udzielił pan Wójt powodziówki są na gwarancji, będą dokonywane naprawy. 

 

Ad pkt 15. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady Sesji. 

 

 

Protokołował: 

Monika Osmólska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Bazylewski 

 


